
HALA
S 1500 SEDEŽI

Sklad z.a financiranje družbenega
standarda v naši občini deluje že
peto teto. V tem času so rešili več
stanovanjskih problemov članov ZB,
zgradili pa so tudi veliko število
športnih objektov in otroških za-
vodov. Prav sedaj pa imajo v načrtu
gradnjo špoitne hale na Kodeljevem.

,;S to dvorano," je dejal tovariš
Borštnar, predsednik gradbenega
odbora za gradnjo dvorane, ,,zaklju-
čujemo giadnjo objektov v šport-
nem parku Kodeljevo."

Dvorana bo imela predvsem
športno rekreativni pomen, gradijo
pa jo za potrebe delovnih kokktivov
v Mostah in za obstoječa športna
društva, ki se sedaj poslužujejo šol-
skih telovadnic.

Sredstva bodo s pomočjo delov-
nih organizacij in občinske skupšči-
ne zbrana v skladu za dmžbeni stan-
daid.

Ideja o gradnji športne dvorane je
stara že več let, resno pa so se pri-
čeli ukvarjati z njo šefe po dogia-
ditvikopaušča.

Z gradnjo bodo pričeli predvi-
doma 15. septembra, gradili pa
bodo v ved fazah. Letos predvide-
vajo postavitev strešne konstrukcije
in iskop igralnega amfiteatra. V dru-
gi fazi nameravajo urediti pomožne
prostore, sanitarije in garderobo,
tietja faza pa je namenjena notianji
in zunanji ureditvL

,,Lokacija je predvidena na ob-
močju športnega parka Kodeljevo,
nasproti VŽTK," je dejal član giad-
benega odbora tovariš Žlobko. Poleg
^iortnim bo hala služila tudi kultur-
nim in sploh vsem manifestativnim
prireditvam. Osnovna ploskev
igrišča bo vgrajena v velikosti roko-
mctnega igrišča, kar pomeni, da bo
namenjena več športnim igram. Po
piogramu bodo na tieh straneh
igrišča tribune s skupno zmoglji-
vostjo 1500 sedežev. V drugi fazi
namcravajo končati še prostor za
ogrevanje, ki bo lahko služil tudi za
lazlične sestanke in potrebam nila-
dinskc organizacije v Mostah.

Igrišča in tribune bodo tri metre
pod sedanjim nivojem, tako da bo
dvoiana sorazmerno nizka. Skupna
višina hale bo deset mettov, kar po-
meni, da bo od nivoja do najvišje
točke le sedem metrov. Strešna
ploskev bo železna, osnovna ploskev
hate pa bo 62 x 42 metra. Hala bo
uporabna že prihodnje leto jeseni,
dokončno pa bo urejena do leta
1974.

Odbor, ki ga je imenoval sklad, je
projektiranje hafe zaupal dipl. inž.
Marjanu Božiču, ki je že do sedaj
ves čas urejal to območje na Ko-
deljevem.
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